
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
 Ruimtelijke  Ontwikkelingen en Milieu op donderdag 13 september 

2018 (20.30 – 21.15 uur) 

 
Aanwezig: voorzitter de heer Eijer, PvdA: mevrouw Sijtsma, de heer Van der Wal, VVD: de heer 
Tromp, de heer Walsweer, CDA: mevrouw Reitsma, FNP: de heer Hooijsma, de heer De Swart, GL: 

de heer Van der Honing, mevrouw Rozema, GBH: de heer Van der Ven, de heer Van der Woude,  
D66: mevrouw De Vries, SP: de heer Steenbergen, CU: heer Derks, HL: de heer Kolle 

Verder aanwezig: wethouders de heren Van Veen en Zoetendal 

Commissiegriffier: mevrouw Yska 

Afwezig: de heer Breeuwsma (CDA), mevrouw De Jong (D66) 
 

Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  
https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/ 

 
 
1. Opening  
Voorzitter de heer Eijer opent de vergadering. 
 

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Agendapunt 8 wordt besproken na agendapunt 5.  
 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 2 juli 2018 
De besluitenlijst wordt vastgesteld.   
 
3c. Toezeggingen / LTA 

Geen opmerkingen. 
 
3d. Actualiteit gaswinning 
Wethouder Van Veen meldt dat er twee dagen voor deze vergadering het bericht uit is gegaan dat 

Vermillion mag gaswinnen in put 2 en 3 in Langezwaag, maar er is nog geen uitspraak van de 
rechter over het beroep dat de gemeente heeft ingesteld. Volgende week zal het college de raad 

informeren per brief over de situaties in Nieuwehorne, Langezwaag en de ontwikkelingen in 
buurgemeenten. 
 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 
 Wethouder Zoetendal meldt dat een roadshow over de Regionale Energiestrategie niet 

doorgegaan is vanwege gebrek aan belangstelling. De wethouder wil de raad graag bijpraten 
over wat er in de roadshow geschetst is en hoe dit voor de gemeente uit zou pakken. Hij zal 

een uitnodiging voor deze bijeenkomst versturen. 
 De griffier meldt dat er op 8 oktober een werkbezoek is georganiseerd over het 

veenweidegebied in Oaldeboarn. Geïnteresseerden kunnen zich hiervoor bij de griffie opgeven 
tot en met 25 september. 

  
5. Rondvraag 

De FNP vraagt naar de voortgang met betrekking tot de nieuwe fietsenstalling en het plaatsen van 

meer straatmeubilair op het Molenplein. Wethouder Van Veen geeft aan dat de vergunning voor de 
nieuwe fietsenstalling is afgegeven, en dat het de verantwoordelijkheid van de ondernemer is om 
het plan af te ronden. De gemeente kan (nu nog) geen druk zetten op de afronding. Wat betreft 
het meubilair is er wat discussie met de curator van een failliete aannemer over de financiën, 
daarom is besloten om nog te wachten met dergelijke investeringen. 
De FNP vraagt naar het betalen van afval per kilo, wanneer heeft de gemeenteraad hierover 

besloten? De wethouder geeft aan dat er in het voorjaar van 2017 in de commissie ROM over 
gesproken is. Het besluit over de tarieven moet nog door de raad worden genomen. De heer 
Steenbergen (SP) stelt voor om dit onderwerp de volgende commissievergadering te bespreken en 
mevrouw Reitsma (CDA) vraagt of hier ook de financiële consequenties van keuzes in besproken 
kunnen worden. De wethouder zegt toe in de volgende commissie ROM een presentatie over 
afvalscheiding te (laten) geven waarin ook de verschillen en financiële gevolgen van keuzes in 
beeld worden gebracht. Een raadsvoorstel over de vaststelling van tarieven volgt later in het jaar. 

 

 
 
 
 



6. Bestemmingsplan Heerenveen – Thorbeckestraat 3  
De fracties van HL, FNP, CDA, GroenLinks en SP stellen vragen. De wethouder zegt toe na te gaan 
of er initiatieven zijn voor herontwikkeling op de K. Poststraat en dit informeel terug te koppelen 

aan de heer De Swart (FNP). 
 
 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 24 
september 2018. 
 
7. Verklaring van geen bedenkingen De Stripe 29 Akkrum 
De fracties van FNP en PvdA stellen vragen.  
 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 24 
september 2018. 
 
8. Energietransitie: Verduurzaming eigen wagenpark 
De fracties van GroenLinks, CDA, ChristenUnie, FNP, VVD, D66 en HL stellen vragen. Wethouder 
Zoetendal zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de ChristenUnie of het college ook 

GTL heeft overwogen als alternatieve brandstof in plaats van blauwe diesel.  

 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 24 
september 2018. 
 
9. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.10 uur.  
 

 
 
 


